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In de op 30 maart jl. bij de Tweede Kamer der Staten-
Generaal ingediende Nota inzake het kernenergiebeleid (Bijl. 
Hand. II 11 761) wordt in hoofdstuk IX (blz. 18) uiteengezet, 
dat de kernenergie geleidelijk haar uitzonderlijke karakter heeft 
verloren en deel is geworden van reeds lang bestaande activi-
teiten, waaraan zij alleen een bepaald aspect toevoegt. Hieruit 
wordt de conclusie getrokken, dat op de duur geen behoefte 
meer bestaat aan adviesorganen, die specifiek voor dit terrein 
zijn ingesteld. Hun taak zou moeten worden overgenomen 
door adviesorganen, die op een breder terrein werkzaam zijn, 
waarvan de kernenergie dan een deel uitmaakt. Gesteld wordt, 
dat vooralsnog geen adviesorganen bestaan, waaraan de taken 
van de Industriële en van de Wetenschappelijke Raad voor de 
Kernenergie zouden kunnen worden overgedragen. Hand-
having van deze raden achten de ondergetekenden daarom 
voorlopig noodzakelijk. De advisering over de gezondheids-
aspecten op kernenergetisch gebied geschiedt reeds door een 
orgaan, dat een algemene taak heeft op het gebied van de 
volksgezondheid, namelijk de Gezondheidsraad. 

Voor de Centrale Raad voor de Kernenergie wordt, nu de 
maatregelen ter uitvoering van de Kernenergiewet voor het 
merendeel tot stand zijn gekomen, thans reeds geen voldoende 
taak meer aanwezig geacht. De Centrale Raad zelf kan zich 
met deze zienswijze verenigen. Met het onderhavige wetsont-
werp wordt dan ook beoogd tot opheffing van deze raad te 
komen. 

In de praktijk is gebleken, dat de terreinen, waarover de 
Industriële Raad, de Wetenschappelijke Raad en de Gezond-
heidsraad adviseren, elkaar slechts zelden overlappen, zodat 
de behoefte aan coördinatie - een van de taken van de Cen-
trale Raad — gering is. In de weinig voorkomende gevallen, 
waarin coördinatie wel wenselijk is, zal zij verkregen kunnen 
worden door overleg tussen de betrokken raden. In verband 
hiermede wordt voorgesteld in de artikelen 8, 11 en 12 te 
bepalen, dat de raden elkaar van de ontvangen adviesaan-

vragen en van de uitgebrachte adviezen in kennis stellen. Voor 
zover daarnaast nog behoefte aan uitwisseling van inlichtingen 
bestaat, zal deze, naar ondergetekenden vertrouwen, ook zon-
der uitdrukkelijke wetsbepaling in voldoende mate plaats-
vinden. Indien het verstrekken van de gevraagde inlichtingen 
door de Gezondheidsraad zou neerkomen op het uitbrengen 
van een advies, moet dit, ingevolge artikel 30 van de Gezond-
heidswet (Stb. 1956, 51), geschieden door tussenkomst van de 
Minister van Volksgezondheid en Milieuhygiëne. 

De ondergetekenden hebben ervan afgezien de verplichting 
om ten aanzien van een aantal algemene maatregelen van be-
stuur de Centrale Raad te horen te vervangen door een ver-
plichting tot het horen van een of meer van de gespeciali-
seerde raden. Het zou bijzonder moeilijk zijn om aan te geven, 
in welke gevallen de verschillende raden zouden moeten wor-
den gehoord. Uiteraard zullen de ondergetekenden in voor-
komende gevallen een of meer raden om advies vragen. Met 
name ten aanzien van de Gezondheidsraad zal de huidige 
praktijk, waarbij deze raad over vrijwel alle wettelijke maat-
regelen op grond van de Kernenergiewet is gehoord, worden 
voortgezet. 
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